扶康 x 小克日曆 iPhone App

iPhone App: Fu Hong x Siu Hak Calendar



本會感謝太平洋移民顧 問有限公司的捐助及 Hong Kong Apps Service Limited協助,讓本會於 2012年開發 iPhone App, 宣傳本會服務;並感謝著名 插書師小克提供插畫放於 App內。這個記事日曆App內 容包括:西曆、農曆、香港公眾 假期提示、記事、記錄提示及扶 康會活動資訊,各位iPhone使 用者可到iTunes免費下載。

Thanks for the donation from PRG Consulting Limited and the assistance from Hong Kong Apps Service Limited to develop iPhone App to promote service of our Society. We also would like to express our gratitude for the support from renowned illustrator Siu Hak to provide illustrations in the App. The App contains schedule and calendar, including western and lunar calendar, Hong Kong public holiday reminder, memo and our Society activity information, etc. All iPhone users can download the app freely from iTunes.

總幹事與中國殘疾人聯合會主席會面交流

Meeting with Chairperson of China Disabled Persons' Federation

總幹事陸慧妍女士休假期間途經北京,於本 年6月17日順道拜會中國殘疾人聯合會主席 張海迪女士。獲張主席、中國智協張寶林主 席、中國殘聯港澳臺事務辦公室魏孟新副主 任以及國際聯絡部綜合處周紅副處長熱情招

會面期間,總幹事介紹了扶康會的發展歷 程、主要業務及多年來與內地的主要合作情 況,雙方就中國和香港兩地智障人士康復服 務的經驗進行交流。透過是次會面,雙方建 立了良好關係,並奠定了未來合作的基礎。





On 17 June 2013, Ms Becky Luk, Executive Director of the Society, paid a visit to Ms Zhang Haidi, Chairperson of China Disabled Persons' Federation, during her vacation in Beijing.

At the meeting with Ms Zhang, Ms Luk introduced the main services and developments of Fu Hong Society and previous years' collaboration with rehabilitation organizations in Mainland. They exchanged views on the rehabilitation services provision in China and Hong Kong. Through the meeting, a good relationship between the two parties has been developed for future collaboration.